
BESLUITENLIJST VAN DE COMMISSIE GRONDGEBIED, GEHOUDEN OP DINSDAG 19 NOVEMBER
2019 OM 19.30 UUR IN LANDVAST TE ALBLASSERDAM
Aanwezig: de leden mevrouw M.A.G. van 't Verlaat-de Kruijf (VVD) en de heren J.M. Dekker (VVD), O.
Yilmaz (PvdA), J.J.G. Lok (PvdA), R. de Boer (D66), M. Stout (D66), J. Sterrenburg (CU), A.C. Strop (CDA)
en J. C. Brand (SGP).
Portefeuillehouders de wethouders A.J. Kraijo en P.J. Verheij.  
Griffier: mevrouw A.M. Bode-Huizer.
Voorzitter: de heer A.C. van ' t Zelfde.

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom.
Bij het vaststellen van de agenda besluit de commissie om agendapunt 6 door te schuiven
naar december. 
Wethouder Kraijo vertelt dat er wel voortgangsacties gepland staan in de komende weken.
Vanuit de commissie wordt aangegeven dat dit gewoon door kan gaan, dit agendapunt
betrof immers een raadsinformatiebrief - er is verder geen besluit nodig waardoor de
voortgang belemmerd kan worden.

2 Vaststellen verslag commissie Grondgebied 15 oktober 2019
Besluit
Het verslag van de vorige commissievergadering wordt zonder aanpassingen vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mededelingen vanuit het college.

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel herinrichting Raadhuisplein eo en stavaza uitvoering renovatie
gemeentehuis (2489985)

Besluit
Het voorstel wordt besproken waarbij ook de raadsinformatiebrief, geagendeerd als punt 5,
betrokken wordt. Belangrijkste bespreekpunten: het (doelgroep)parkeren, het zigzagpad/lift,
ophogen van de post Onvoorzien t.a.v. renovatie gemeentehuis, de weekmarkt, de planning
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en het eventueel uitstellen met een of twee jaar van de inrichting van het plein. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de gestelde vragen. Hij zegt dat de risico's inmiddels
allemaal in kaart gebracht zijn en dat daardoor gebleken is dat de post Onvoorzien destijds
inderdaad toch te krap begroot is. Bij het ontwerp van het plein zijn de ouderenbonden e.a.
betrokken geweest. 
De wethouder zegt toe dat de uitvoering van het zigzagpad (scherpe bochten, verlichting,
toegankelijkheid rolstoelen/scootmobielen, aankleding) nader bekeken wordt in
samenspraak met ouderenbonden vertegenwoordigers van mindervaliden. Er komt een trap
vanaf de stoplichten naar de parkeerplaatsen bij Landvast wordt die goed begaanbaar is.
Het doelgroep-parkeren wordt nader bekeken.
De commissie adviseert het stuk als bespreekstuk op de agenda van de raad van 26
november te plaatsen.

5 Raadsinformatiebrief Herstel Raadhuisplein (2467141)
Besluit
De behandeling van deze raadsinformatiebrief is betrokken bij het raadsvoorstel
herinrichting Raadhuisplein. De raadsinformatiebrief gaat als bespreekstuk naar de
raadsvergadering (in combinatie met het raadsvoorstel).

6 Raadsinformatiebrief Start realisatie Camperplaats
Besluit
De behandeling van deze raadsinformatiebrief (met later toegevoegde raadsmemo) wordt
doorgeschoven naar december 2019.

Ingekomen stukken

7 Raadsinformatiebrief Voortzetting economisch instrumentarium Drechtsteden (2483268)
Besluit
Wethouder Verheij beantwoordt enkele vragen die vanuit de commissie zijn gesteld. In
december 2019 volgt een raadsvoorstel en voor wat betreft de genoemde Kansenkaart volgt
terugkoppeling via de griffie per mail.
De commissie adviseert om de raadsinformatiebrief door te geleiden naar de Doorlopende
lijst ingekomen stukken voor de raadsvergadering van 26 november.

8 Raadsinformatiebrief Ontwikkelingen PFOA en GenX sinds 2017 (2491809)
Besluit
De heer R. de Boer stelt enkele vragen over de uitkomsten van gevoerde onderzoeken. 
Wethouder Verheij reflecteert op de gestelde vragen. 
De commissie adviseert om de raadsinformatiebrief door te geleiden naar de Doorlopende
lijst ingekomen stukken voor de raadsvergadering van 26 november.
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Sluiting

9 Rondvraag
Besluit
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

10 Sluiting
Besluit
Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter de vergadering om 21.15 uur.
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